
 
 Styrelsen för Blåbandisternas fjällgårdsförening, Blå Gården, 
lämnar följande verksamhetsberättelse för år 2022.. 
 
Årsmöte  
Årsmötet år 2022 ägde rum 26 mars 2022 i Grisbackakyrkan.  
 
Styrelse 2022  
Sören Lundgren, ordförande  
Karl-Gunnar Miltsis, kassör  
Lars Lindgren, bokningsansvarig  
Mats-Olof Löfroth, ledamot 
Britt Andersson, ledamot 
Markus Lindgren, ledamot 
Rikard Bäckström, ledamot 
  
 
Verksamhet  
Styrelsen har haft 10 sammanträden under året varav ett var ett 
arbetsmöte i Robertsfors. Det blev en snöfattig vinter i Hemavan så under 
vårvintern var det några kraftiga regn. Regnet gorda att vi fick ett läckage 
från taket och vi fick planera för en takrenovering. 
 
Investeringar 
Under sommaren har ett antal investeringar gjorts den största är att vi 
har bytt ut taket på granen detta på grund av att vi fått ett läckage under 
vinterns regn. Några medlemmar var uppe i Hemavan under några dagar 
och bytte tak. 
Det har även investerats i en tvättmaskin den placerades i granen. Det 
upptäcktes även ett läckage på varmvattenberedaren i björken och där 
byttes varmvattenberedaren ut. 
 
Under säsongen har medlemmar från Umeå blåbandsförening varit uppe i 
Hemavan och gjort enklare jobb och de här vill vi tacka för deras 
engagemang.  
 
sommarvärdar  
tidigare år har vi haft sommarvärdar uppe under sommaren i år var det 
inte lika stort intresse av som har världar så det blev ju mindre 
omfattning.  
 
Bygdemedel 
ansökan om bygdemedel vi har ansökt om via Storumans kommun och 
länsstyrelsen. Vi har tyvärr inte har fått besked om hur det har gått med 
ansökan. Besked kommer under 2023. Ansökan gäller investeringar i 
energibesparande åtgärder utbyte av fönster, modernisering av 
värmepumpar samt automatisering av värmesystemet för att kunna 
kontrollera värmen på distans. 



  
Styrelsen har hittat nya rutiner så att bokningsansvarig på ett smidigt sätt 
kan se att hyresgäster har betalt hyran i rätt tid. I övrigt så har mycket av 
styrelsearbetet fortsatt att handla om framtidsplanerna för gården och 
tomten. 
 
Avsaknad av vaktmästare eller lokal medhjälpare känner vi som ett större 
problem under 2022 har vi däremot hittat några samarbetspartner som vi 
kan anlita för diverse mindre arbeten och uppstädning av gårdarna. 
 
styrelsen håller på att planera för ett 75 års jubileum under 2023. 
planerna här varit att i Hemavan kunna visa upp Blå gården. 
  
Beläggning  
när det gäller beläggningen har vi under året haft fasta boenden. det har 
varit arbetare som har gjort arbeten på stugor med mera i Hemavan det 
har varit 4 stycken norrmän under en längre period denna uthyrning har 
varit grunden för att vi har kunnat göra de investeringar som idag har ju 
gjorts. 
 
Här följer statistiken för antalet gästnätter för de senaste 10 åren.  
2012: 588  2017: 1 150  
2013: 1 160  2018: 1 172  
2014: 1 388  2019: 1 159  
2015: 1 276  2020: 1 084  
2016: 1 112  2021: 798 (avser corona)  

2022: 2 040 
 
Styrelsens slutord för 2022 
nu när coronan är över så ser vi att bokningarna har ökat men 
utmaningen är stor när det gäller övriga tider på året reklamen för gården 
måste bli bättre och vi känner att vi har en fin gård att erbjuda det som 
vill ha ett enklare boende uppe i Hemavan. 

Sören Lundgren, Karl-Gunnar Miltsis, Lars Lindgren, Britt Andersson, 
Markus Lindgren, Rikard Bäckström och Mats-Olof Löfroth 


